
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal Dísztermében (4060 Balmazújváros,
Kossuth tér 4-5.) Balmazújváros Város Önkormányzat  Képviselő-testületének 2021. június
23-án 10.00 órakor kezdődő munkaterv szerinti nyílt ülésén.

Jelen vannak: Hegedüs Péter polgármester, Demeter Pál alpolgármester
Béke Imréné, Dobi Sándorné, Ferenczi Mária, Hüse János, Dr. Lajter Ágnes, Molnár Péter,
Nádasdi László, Nagy Tamás, Tóth Attila képviselők. 

Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  részéről: Dr.  Hajdu Miklós  jegyző, dr.
Volosinovszki  Vanda  aljegyző,  Dr.  Csomós  Andrea,  Czifráné  dr.  Urgyán  Ilona
osztályvezetők. 

Továbbá:
Lengyel Menyhért Városi Könyvtár részéről: Molnárné Nemes Margit intézményvezető
Balmazújvárosi Nefelejcs Idősek Otthona részéről: Tarné Lajter Angéla intézményvezető
Balmazújvárosi  Városgazdálkodási  Nonprofit  Közhasznú  Kft.  részéről: Kalmár  Zoltán
ügyvezető
Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény  részéről: Tarné  Szabados  Éva  intézményvezető-
helyettes
Balmazújvárosi  Kistérség  Humán  Szolgáltató  Központ  részéről: Figéné  Nádasdi  Ágnes
intézményvezető
Veres Péter Kulturális Központ részéről: Sári István intézményvezető
Balmazújvárosi Református Általános Iskola és Óvoda részéről: Szabadi Árpád igazgató
Balmazújvárosi VESZ Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft. részéről: Csiháné Tóth
Erika 
Balmaz InterCOM Kft. részéről: Hegedüs Tibor ügyvezető
Balmazújvárosi Turisztikai és Szolgáltató Kft. részéről: Máté Lajos ügyvezető
Platinum Hajdú-Bihar Megyei temetkezési Vállalat részéről: Kari Irén igazgató
Berettyóújfalui Szakképzési Centrum Veres Péter Gimnázium, Technikum és Szakképző Iskola
részéről: Hűséné Szabó Mária intézményvezető
Zsemberi István főépítész

Hegedüs Péter polgármester
Tisztelettel köszöntök mindenkit Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testületének
2021.  június  23-i  munkaterv  szerinti  ülésén.  Megállapítom,  hogy  a  jelenlévő  képviselők
száma 11 fő, így a Képviselő-testület 11 fővel határozatképes. A napirenddel kapcsolatban
javaslom, hogy a 10. napirendi pont (Előterjesztés a Balmazújvárosi Innovációs Központ Kft.
2020.  évi  mérlegbeszámolójának  elfogadása  tárgyában)  kerüljön  le  a  napirendről,  mert
technikai okok miatt a Kft. ügyvezetője nem értesült a képviselő-testületi ülés időpontjáról.
Az előterjesztés  a  következő  ülésen  lenne  megtárgyalva.  A másik  javaslatom -  Kari  Irén
igazgató  asszony kérésére,  -  hogy a  Hajdú-Bihar  Megyei  Temetkezési  Vállalat  2020.  évi
működéséről  készült  beszámolót  a  3.  napirendi  pontként  tárgyalja  a  testület.  Ügyrendi
hozzászólása van Hűse János képviselő úrnak. 
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Hűse János képviselő
A ,,B&B terv”  városfejlesztési  javaslat  tárgyában készült  előterjesztéssel  kapcsolatosan a
Pénzügyi  és  Jogi  Bizottság  nem  javasolja  megtárgyalni  az  előterjesztést,  figyelemmel  a
jegyző  törvényességi  észrevételére  a  dokumentum  nem  felel  meg  az  önkormányzati
előterjesztésekre vonatkozó törvényességi kritériumoknak. 

Hegedüs Péter polgármester
A bizottság javasolja, hogy az előterjesztést a Képviselő-testület vegye le a napirendről. Az
ügyrendi javaslatról kezdeményezek szavazást.

Ferenczi Mária képviselő
Ügyrendi javaslatom van és előbb nyomtam meg a gombot, mielőtt polgármester úr feltette
volna a szavazásra a bizottság indítványát. 

Hegedüs Péter polgármester
Az első  ügyrendi  javaslatot  szeretném  megszavaztatni  és  aztán  következhet  a  következő
ügyrendi javaslat. 

Tóth Attila képviselő
Jegyző úr véleményére is kíváncsi volnék, mielőtt szavazásra tesszük fel, mert mégiscsak ő a
jog őre az ülésteremben.

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Köszöntök  mindenkit.  A  Képviselő-testület  Szervezeti-  és  Működési  Szabályzata  alapján
ügyrendi javaslatról nem lehet vitát kezdeményezni. Ez egy újabb ügyrendi javaslat lenne? 

Ferenczi Mária képviselő
Igen. 

Tóth Attila képviselő
Bocsánat én nem erről kérdeztem, hanem maga az előterjesztés, ahogy a bizottsági elnök úr
mondta, hogy nem felel meg a törvényességi kritériumoknak. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Ez  a  Pénzügyi  és  Jogi  Bizottsági  ülésen  megfogalmazott  és  elfogadott  javaslat.  Az
előterjesztéshez írásbeli törvényességi észrevételt tettem, mert nem a hivatal készítette elő az
anyagot, ezért önállóan kellett törvényességi kontroll alá vonni. A bizottsági ülésen a napirend
tárgyalásakor  az  a  bizottsági  vélemény  került  elfogadásra,  mely  szerint  a  bizottság  nem
javasolja  a  Képviselő-testületnek  megtárgyalni  az  anyagot  figyelemmel  a  jegyzői
törvényességi észrevételekre.  Felhívom a figyelmet  arra,  hogy a bizottságok véleményező,
észrevételező,  szakmai  javaslattevő  feladatot  látnak  el  főszabályként  a  törvény  alapján.
Természetesen lehet átruházott döntési hatáskörük. Ez a javaslat, amely a bizottsági ülésen
megfogalmazódott elfogadásra került, ezért ez a bizottság döntése, amit ismertetett az elnök
és  figyelemmel  arra,  hogy  tartalmát  tekintve  az  ülésvezetéshez,  a  Képviselő-testület
napirendjéhez  kapcsolódik,  ezért  ez  ügyrendi  javaslatnak  minősül.  Most  erről  kellene
szavazni. 
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Hegedüs Péter polgármester
A Pénzügyi és Jogi Bizottság elnökének ügyrendi javaslata, hogy a 4. számú előterjesztést a
Képviselő-testület vegye le a napirendről, mert nem felel meg a törvényességi előírásoknak.
Erről kezdeményezek szavazást.

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Ferenczi Mária képviselő asszony nem szavazott. 

Ferenczi Mária képviselő
Ügyrendit nyomtam és addig nem tudják elfogadni a szavazás eredményét, míg az ügyrendi
gomb be van nyomva. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Az  ülést  a  polgármester  vezeti.  A  polgármester  elrendelte  a  szavazást  az  első  ügyrendi
kérdésben. 

Hegedüs Péter polgármester
Képviselő asszony döntse el, hogy lesz ma testületi ülés vagy nem. Mondtam, hogy az első
ügyrendi kérdésben szavazunk. Legyen szíves vegye le az ügyrendi kérdésről a javaslatát és
utána,  ha lesz ügyrendi indítványa,  természetesen tárgyaljuk,  hiszen a napirend elfogadása
még nem történt meg. A napirendről és az ügyrendi kérdésekről vita nélkül szavazunk. A
demokrácia arról szól, hogy van egy javaslat, amit vagy elfogad a testület, vagy nem. Ha a
napirendet nem tudjuk elfogadni, akkor nem fog továbbmenni az ülés. A Pénzügyi és Jogi
Bizottság  elnöke  tett  egy  javaslatot.  Megállapítom,  hogy  Ferenczi  Mária  képviselő  nem
biztosítja, hogy a testület tudjon dönteni a Pénzügyi és Jogi Bizottság javaslatáról. Az ülést
bezárom. 

K.m.f.

Hegedüs Péter 
polgármester

Dr. Hajdu Miklós
jegyző

Koroknai Nóra
jegyzőkönyvvezető
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